
ERASMUS LAHKO PRERASTE V TRAJNO SODELOVANJE 

 

 

Ko sem pred dvema letoma, aprila 2016, v Klaipedi na mednarodnem tednu spoznala gospo 
Sylvie de Forestier, Erasmus koordinatorko z Univerze v Orleansu v Franciji, in ko sva se 
pogovarjali o Erasmus sodelovanju, sem najprej upala, da bomo res podpisali pogodbo, nisem 
pa razmišljala o drugačnem sodelovanju. 

Pogodba je bila podpisana in septembra 2017 smo (mag. Gabrijela Kotnik, mag. Majda 
Bukovnik in Milena Štrovs Gagič) preživele res prijeten teden na Univerzi v Orleansu.  

Sodelovanje pa se je kasneje razvilo v drugo smer, saj smo najprej uredili prakso (to je 
predvsem zasluga direktorice, mag Gabrijele Kotnik) Sylvieni hčerki Marion v tovarni Union. 
Bila je navdušena, saj so jo prijazno sprejeli in se je veliko naučila. 

Ko je Marion končala prakso v začetku avgusta 2018, se ji je na pol uradnem obisku Slovenije 
pridružila tudi mama. Že prej smo obe povabili v Slovenj Gradec in vabilu so se z veseljem (z 
njima je bila tudi babica) odzvale. Razkazale smo jim šolo, Slovenj Gradec z okolico in 
Maribor. Postregle smo jim s tipičnimi slovenskimi specialitetami, nad katerimi so bile 
navdušene, zato je Sylvie predlagala, da bi mogoče pripravili projekt o tem. Že sva stopili v 
stik z Univerzo v Klaipedi in predlagali naslov za KA2 projekt (Local Cuisine and Farming 
Sustainability): bomo videli, če bo kaj iz tega.  

  



 

 

 

Ta teden pa smo tudi dobili e-sporočilo, da nas ena izmed njihovih predavateljic želi, skupaj s 
skupino študentov, ki bodo pripravili projekt o naši regiji, obiskati aprila 2019. 

Mislim, da je velik uspeh, če nam običajno Erasmus sodelovanje preraste v nekaj več. 

 

         Milena Štrovs Gagič 

 


